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Abstract (en)
The container (1) has an inner container with outer housing. The inner container is accommodated in a household appliance (6), such that the
inner container and the outer housing are relatively movable from a closed position to a fragrance delivery position. The outer housing and the inner
container are provided with rotation angle elements. A recess is formed in the wall of the outer housing of the inner container. The outer housing is
provided with an annular handle. An independent claim is included for the household appliance.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Behälter (1) zur Aufnahme und Abgabe eines Duftstoffes in den Behandlungsraum eines Haushaltgerätes (6) wie
Wäschetrockner, Waschtrockner, Waschmaschine, Geschirrspülmaschine oder dergleichen. Damit dieser einfach und sicher im Handling ist, wird
vorgeschlagen, dass der Behälter (1) einen Innenbehälter (2) umfasst, welcher von einem in das Haushaltgerät (6) einsetzbaren Außengehäuse
(5) aufnehmbar ist, und dass Innenbehälter (2) und Außengehäuse (5) relativ zueinander von einer Schließstellung in eine Duftstoffabgabestellung
bewegbar sind.
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